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Tárgy: Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A házszabály 91.§ értelmében kérdést kívánok feltenni Kóka János Gazdasági és közlekedési
miniszternek „ Végleg leáll--e a fenyvesi kisvasút? " címmel. A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt miniszter úr!

A Balatonfenyvesről déli irányba induló kisvasút évtizedeken át üde színfoltja volt a Dél-
Balaton idegenforgalmának, szolgálta az ide látogatókon kívül a térségben élők munkába
illetve iskolába járását .
2003 . évben a Balatonfenyves -Somogyszentpál vonalon a sínpár és a talpfák felújításra
kerültek, a forrásból a kocsikra illetve a mozdony korszerűsítésére azonban már nem futotta .
További 12-13 km-es szakasz (Balatonfenyves-Táska, illetve Balatonfenyves-Csisztapuszta)
„ideiglenes üzemszünet" indokkal jelenleg nem üzemel . Hogy mennyire ideiglenes az
üzemszünet nem tudom, de tény, hagy a talpfák között fák nőnek, és a sínek felszedését is
elkezdték már több helyen . . .
Ezeken a szakaszokon a nyári idegenforgalmi szezonban naponta több mint félezer utast
szállított a kisvonat, részben a híres csisztai gyógyfürdőbe, részben pedig a táskai picesoron
rendezett ,pincepartikr&'. A napi ötszöri járat kihasznált volt és fontos elemmel bővítette a
térség idegenforgalmi kínálatát . Akik Táskáról a szerelvénnyel jártak dolgozni, mára
munkanélküliekké lettek .
Kérdezem tehát Miniszter Urat : Tervezi-e a MÁV a vonal további fenntartását? Van-e
lehetőség a hiányzó felújítások elvégzésére?

Várom megtisztelő válaszát .

Somogyvár, 2004. november 6.

Mórtng.IózsfAttila
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